
     Protokół Nr 47/22 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego, które odbyło się w dniu 20 maja 2022 r. w godz. 10.30 – 13.40 w sali 

konferencyjnej Centrum Konferencyjnego „Marconi” w Busku-Zdroju, 1-go Maja 10, w trybie 

obrad hybrydowych. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone. Listy obecności 

stanowią załącznik nr 1,2,3. 

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  

i Spraw Rodziny – Waldemar Wrona. 

 

Przebieg posiedzenia 

 

Ad 1.                   

Przewodniczący Komisji Waldemar Wrona otworzył posiedzenie. Członkowie Komisji przyjęli 

następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja dotycząca Spółki Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A.: 

a) sprawozdanie finansowe za okres 2018-2021, 

b) kondycja podmiotów wchodzących w skład Uzdrowiska Busko-Zdrój, 

c) koncepcja rozwoju spółki.  

3. Sprawy różne. 

Materiały do pkt 2. stanowią załączniki do akt Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  

i Spraw Rodziny Sejmiku. 

 

Ad 2.                                                      

Głos zabrał Marszałek Województwa Andrzej Bętkowski. Poinformował, że Zarząd 

Województwa rozpatrzył i przyjął ,,Informację dotyczącą Spółki Uzdrowisko  

Busko-Zdrój”. Nadmienił, że w przygotowanych materiałach zawarto zagadnienia, o które 

wnioskowali członkowie Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny tj. 

sprawozdanie finansowe, kondycja podmiotów wchodzących w skład Uzdrowiska,  

planowane inwestycje oraz koncepcja rozwoju Spółki. 

Materiały stanowiące załącznik do protokołu: 

Zał. nr 4 – Informacja dla Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego dotycząca działalności Spółki ,,Uzdrowisko Busko-Zdrój 

S.A.”, 



Zał. nr 5 -  Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z bilansem sporządzonym na dzień 

31 grudnia 2019 r., 

Zał. nr 6 – Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z bilansem sporządzonym na dzień 

31 grudnia 2020 r.,  

Zał. nr 7 - Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego sprawozdania 

finansowego za okres od 1 stycznia 2018 roku do 31 grudnia 2018 roku, 

Zał. nr 8 – Plan inwestycji na 2022 rok,  

Zał. nr 9 – Dodatkowe informacje i objaśnienia. 

        

a) Sprawozdanie finansowe za okres 2018-2021 przedstawił Dyrektor  

ds. finansowych Uzdrowiska Busko-Zdrój, Mirosław Jaros.   

Przewodniczący Komisji Waldemar Wrona zapytał czy są jakieś uwagi. 

Nie zgłoszono.  

 

b) Informację na temat Kondycji podmiotów wchodzących w skład Uzdrowiska 

Busko-Zdrój przedstawili dyrektorzy placówek: Marcin Nurek - dyrektor 

Sanatorium Marconi, Maciej Gawin - dyrektor Uzdrowiskowego Szpitala 

Kompleksowej Rehabilitacji Krystyna, Marek Arabski - dyrektor Specjalistycznego 

Szpitala Ortopedyczno-Rehabilitacyjnego Górka, Barbara Korczak dyrektor 

Sanatorium Mikołaj i Sanatorium Oblęgorek.   

 

W dyskusji udział wzięli radni Grzegorz Gałuszka, Agnieszka Buras, Agata Binkowska, Jolanta 

Tyjas, Piotr Żołądek, Mieczysław Gębski, Janusz Koza, Przewodniczący Komisji Waldemar 

Wrona, Marszałek Województwa – Andrzej Bętkowski, Magdalena Konieczna-Różycka – 

Wiceprezes Uzdrowiska Busko-Zdrój, Marcin Perz – Sekretarz Rady Nadzorczej, Czesław 

Korczak – Członek Rady Nadzorczej oraz dyrektorzy Barbara Korczak, Maciej Gawin, Marcin 

Nurek i dyrektor ds. finansowych Mirosław Jaros.  

 

Rozmawiano na temat proporcji ilości pacjentów komercyjnych w stosunku do liczby 

pacjentów finansowanych ze środków publicznych w sanatorium Marconi, współczynniku 

obłożenia, kosztach zarządu, kosztach i działaniach promocyjnych, planach inwestycyjnych, 

przebudowie Zakładu Przyrodoleczniczego, wynikach finansowych. Radni chcieli wiedzieć 

więcej na temat wykonywanych zabiegów, planów dotyczących rozbudowy szpitala Krystyna, 

instalacji gazów medycznych, przebudowy oczyszczalni ścieków i wód pokąpielowych oraz 

realizacji programu ,,Sanatorium Miłości”. Wskazano na konieczność wypracowania tzw. 

pakietu startowego w związku z wejściem w okres popandemiczny  

i krytycznie oceniono ciągłe zmiany w strukturze Zarządu. W czasie dyskusji zwrócono 

szczególną uwagę na kwestie finansowo-ekonomiczne Uzdrowiska, plany budowy nowego 

zakładu produkcji Buskowianki, perspektywę rozwoju Buskowianki, wydajność  

źródeł, możliwości produkcyjne czy postępowanie przetargowego na wybór wykonawcy,  

który opracowuje program funkcjonalno-użytkowy zakładu. Radni prosili  



o wyjaśnienia w sprawach związanych ze szpitalem Krystyna, a w szczególności odnośnie 

sposobu wykorzystania pomieszczeń przez firmę Technomex,, wydzierżawienia pomieszczenia 

na potrzeby rezonansu magnetycznego, wykorzystania sprzętu rehabilitacyjnego. Członkowie 

Komisji chcieli wiedzieć więcej na temat tego, co stało  

się z rehabilitacją kardiologiczną oraz jakie są przyczyny odejścia lekarzy związanych  

z rehabilitacją neurologiczną, wzrostu inwestycji i co z realizacją programów profilaktycznych. 

Dyskutowano na temat programów zdrowotnych, kompleksowej rehabilitacji kardiologicznej 

dla mieszkańców województwa, oraz regionalnego programu zdrowotnego w zakresie 

zapobiegania i wczesnego wykrywania cukrzycy typu II.  

c) koncepcję rozwoju spółki omówiła Wiceprezes Uzdrowiska Busko-Zdrój, 

Magdalena Konieczna-Różycka.  

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Komisji Waldemar Wrona, Przewodniczący 

Sejmiku Andrzej Pruś, radna Jolanta Tyjas, radny Andrzej Swajda, radny Grzegorz Gałuszka, 

radny Piotr Żołądek, radna Agata Binkowska, radna Agnieszka Buras, Magdalena Konieczna- 

Różycka, Robert Frey – Przewodniczący Rady Nadzorczej. 

Omówiono kwestie związane ze zmianą przeznaczenia pomieszczeń w Wieży Ciśnień,  

z basenem w szpitalu Górka, przeznaczeniem willi Bagatela, budową uzdrowiskowego zespołu 

sanatoryjno-szpitalnego. Zwrócono uwagę na zobowiązania finansowe spółki  

i kondycję spółki w kontekście wzrostu wynagrodzeń. Rozmawiano na temat strat finansowych, 

budowy szpitala ortopedycznego, planu inwestycyjnego, zmian na stanowiskach 

kierowniczych i potrzeby dobrego zarządzania środkami finansowymi. Podkreślono,  

że Uzdrowisko Busko-Zdrój jest spółką, na której dorobek pracowało wiele pokoleń i takiego 

wysiłku nie można zaprzepaścić.    

 

Głos zabrał Przewodniczący Sejmiku Andrzej Pruś. Zaproponował, aby Komisja wystąpiła  

z wnioskiem do Zarządu Województwa Świętokrzyskiego o spowodowanie przygotowania 

kompleksowej i wieloaspektowej strategii rozwoju spółki Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A.  

do roku 2030 (obejmującej zagadnienia dotyczące m.in inwestycji i remontów, możliwości 

zwiększenia liczby łóżek oraz poprawy konkurencyjności) i przedstawienie jej na jednym  

z kolejnych posiedzeń, w terminie nieprzekraczającym sześciu miesięcy. Taki dokument 

zostałby przyjęty przez Sejmik Województwa i przekazany w formie uchwały Marszałkowi 

Województwa.   

 

Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny jednogłośnie przyjęła ww. wniosek. 

 

Wniosek nr 3/22 Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 20 maja 2022 r. do Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego w sprawie przygotowania projektu strategii rozwoju spółki  

Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A. jest załącznikiem nr 10.  

 

 

 



Ad 3. 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.  

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

          Waldemar Wrona  

Protokół sporządziła: Maria Ganczarek 

 

 

 

 

 


